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9/2011. 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. május 26-án 
megtartott üléséről. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 
Köszönti a megjelenteket, az érdeklődő állampolgárokat, a Képviselő-testület tagjait. 
Megállapítja, hogy a testület 6 fővel jelen van, egy képviselő távolléte igazolt, az ülés 
határozatképes, azt megnyitja.   
Jegyzőkönyvvezetőnek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Brassai Péter és Kochné Holló Edit képviselőket. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Javasolja, hogy a meghívón szereplő napirendi pontot tárgyalja meg a Képviselő-testület. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
Napirend előtt :    Polgármesteri jelentés az előző képviselő-testületi ülés óta végzett  

munkáról  
  Előadó: Pócs István polgármester 

 
Pócs István polgármester: 

• A recski Mentőállomás megkezdte működését. 
• Az Önkormányzat megbízásából – négy intézmény: iskola, óvoda, Egészségügyi 

Központ és Polgármesteri Hivatal – napkollektorral történő ellátásra vonatkozó 
pályázat megírására és bonyolítására a megállapodás megkötésre került az Aventis 
Consult Kft.-vel.  

• A Nemzetközi Kórustalálkozó május 14-én megrendezésre került, mely kiválóan 
sikerült – színvonalas rendezvény volt a résztvevők szerint is.  

• Kérelemmel fordult a Honvédelmi Minisztériumhoz a „Lángos-i laktanya” területének 
és objektum átadása ügyében. A kérelemben több fajta hasznosítást is 
megfogalmaztak, várják a Minisztérium kedvező válaszát. 

• Tájékoztatást ismertet a Recsk településért lobbyzó szakértői csoport megbízásából, a 
recski Ércbánya újraindításával kapcsolatban. A Mindentudás Egyetem  2011. február 
1-i műsorában Hartai Éva a Miskolci Egyetem docense tartott előadást. A docens 
előadásában kijelentette, hogy a recski ércvagyon a magyar államadósság kétharmadát 
finanszírozná. A lobbyzó csoport két tagját a kormány bizottságba beválasztották: 
Földessy János professzor urat és Molnár Ferenc urat. Recsknek és a térségnek is 
hatalmas lépést jelenthetne ez a beruházás. Tudomásunk van arról, hogy Kína mellett 
egy újabb ausztrál csoport, illetve egy kanadai cég is érdeklődik a recski ércvagyon 
iránt. A kapcsolatot folyamatosan tartjuk a szakértőkkel. 
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Az ülésre megérkezett Dr. Sófalvi Antal képviselő, a Képviselő-testület létszáma 7 főre 
módosult. 
 
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a két ülés között végzett munkáról 
készült jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a jelentést. 
 
 
NAPIREND 1./ Jelentés a gyámhatóság munkájáról, az önkormányzat  

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
Előadók: Varró Gyuláné jegyző, Doba Dénesné vezető főtanácsos, 
Czene Ilona Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 

 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozó beszámolókat a Képviselő-testület írásban megkapta.  
Megkérdezi az előadókat, hogy szóbeli kiegészítésük van-e?  
Szóbeli kiegészítés nem hangzott el, ezért kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg 
kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
A beszámoló számadataiból lehet következtetni, hogy évről évre több a veszélyeztetett 
helyzetbe került gyermekek száma. A munkaterület nehézségére, a jogszabályi háttér 
sarkalatos problémáira - tekintettel is megköszöni a gyermekjóléti szolgálat és a gyámhatóság 
munkáját.  
 
Maruzs András képviselő: 
A jelzőrendszerre vonatkozó állítás kétes értelmű, mivel a beszámoló egyik részében jól 
működőnek nevezi, a másik részében pedig hatékonyság javítását tartja szükségesnek. Mi az 
oka ennek? 
 
Czene Ilona Gyermekjóléti Szolg. vezetője: 
Azokkal a tagokkal jól működik a kapcsolat, akik rendszeresen részt vesznek az eset-
megbeszéléseken. Vannak azonban olyan tagok, akik nincsenek jelen ezeken a 
megbeszéléseken és velük nehezebb a kapcsolattartás, ezért a hatékonyság javítása rájuk 
vonatkozóan szükséges lenne. 
 
Törökné Tóth Mária Alapszolgáltatási Központ vezetője: 
A vonatkozó jogszabály felsorolja, hogy kik azok, akik jelzéssel élhetnek és részt kellene 
vennie ebben a munkában. A védőnővel, iskolai-, óvodai- gyermekvédelmi felelőssel 
szorosabb a kapcsolatuk, a felsorolásban szerepelő további szervek illetve személyek (orvos, 
rendőrség, ügyészség stb.) vonatkozásában a hatékonyság javítására lenne szükség.  
 
Varró Gyuláné jegyző: 
A jelzőrendszeres segítségnyújtás keretében részt nem vevő, de jogszabály által erre 
felhatalmazott háziorvosok, rendőrök részéről nem feltétlenül az érdektelenég az oka, hanem 
általában ők maguk sem tudják eldönteni, hogy mikor, milyen jelenség megtapasztalása 
esetén kellene élni a jelzés lehetőségével.  
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Minden évben megtárgyalásra kerül ez a napirend, mindig pozitív véleményének adott hangot 
a testület. Javasolja, hogy a jelenlegi határozati javaslatot egészítsék ki azzal, hogy a 
kapcsolatfelvétel történjen meg ismét, azokkal a közreműködőkkel, akik a korábbi időszakban 
nem vettek részt intenzíven ebben a munkában.  
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
határozati javaslat kiegészítésével egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
Kéri, hogy aki a módosítással együtt elfogadja a határozati javaslatot kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a módosított 
javaslatot. 
 

46/2011. (V.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Önkormányzat gyermekjóléti, gyermekvédelmi feladatairól és a jegyzői 
hatáskörbe tartozó gyámhatósági feladatokról szóló 2010. évi 
beszámolót elfogadja. 
A Képviselő-testület javasolja, hogy a Gyermekjóléti Szolgálat által a 
településen működtetett észlelő- és jelzőrendszer hatékonyságának 
fokozása érdekében a kapcsolatfelvétel történjen meg ismét, azokkal a  
jelzési kötelezettséggel bírókkal (háziorvosok, rendőrség), akik a 
korábbi időszakban nem vettek részt intenzíven ebben a munkában.  
 
Határidő: 2012. május 30. 
Felelős:  jegyző 
 
 

 
NAPIREND 2./  A nevelési-oktatási intézmények tanulócsoport számának 

meghatározása a 2011/12. évre 
Előadók: Varró Gyuláné jegyző, Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató,  
Dudás Lászlóné óvodavezető 

  
 
Pócs István polgármester: 
A napirendi pontra vonatkozó előterjesztéseket a Képviselő-testület írásban megkapta. Kéri az 
előadókat, hogy amennyiben szóbeli kiegészítésük van a napirendre vonatkozóan azt tegyék 
meg. 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
E napirend keretében hozza meg a Képviselő-testület - az oktatási intézményvezetők 
javaslatát figyelembe véve - a szeptemberben induló tanév tanulói csoportok számára, 
létszámára vonatkozó döntését. 
Tekintettel arra, hogy az indítványi részben tárgyalni tervezett intézményátszervezés napirend 
érinti az indítandó tanuló csoportok számát, létszámát, kéri, hogy elsőként ezt az előterjesztést 
tárgyalja meg a Képviselő-testület. 
A Képviselő-testület az ez évi költségvetés elfogadásakor hozta azt a határozatot, melyben 
megbízást adott arra, hogy a Pétervásárai Kistérségi Társulás belső ellenőrzési szervének 
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bevonásával vizsgálják meg, hogy az általános iskola és az óvoda következő tanévtől történő 
működtetése milyen pénzügyi keretek között történhet, tekintettel a költségmegtakarítási 
lehetőségekre. Az erre vonatkozó központi normatívát a helyi önkormányzat évek óta jelentős 
összeggel – ebben az évben 66 millió Ft-tal kényszerült kiegészíteni. Az Önkormányzat éves 
hiánya 78 millió Ft, vagyis a hiány majdnem teljes egészében az oktatási intézmények 
központi alulfinanszírozottságából adódik.  
A Pétervásárai Kistérségi Társulás Belső Ellenőrzési szervezete által készített jelentést a 
képviselők, az állandó meghívottak, a két intézmény nevelő-testületének tagjai kézhez kapták. 
A jelentés alapján készített egy előterjesztést, amelyben a polgármester úrral közösen 
megfogalmazták azokat a javaslatokat, amelyeket a költségmegtakarítás érdekében el kellene 
végezni. Ezt a két anyagot a törvény előírásainak eleget téve – az Oktatási Hivatal által 
kijelölt - Simon Tibor közoktatási szakértő véleményezte. A Képviselő-testület az írásos 
szakértői véleményt is kézhez kapta. A döntést a három írásos anyag alapján javasolja 
meghozni, mivel május 31-ig minden fenntartói döntést szükséges meghozni, ami a következő 
tanév indításával kapcsolatos. 
Az intézmény átszervezésre vonatkozóan szükséges volt beszerezni az átszervezéssel érintett 
intézmények nevelő-testületének, szakszervezetének, szülői szervezetének, diák 
önkormányzatnak a véleményét is.  
Ismerteti az általános iskola nevelő-testületének, az általános iskola szülői 
munkaközösségének, a Közalkalmazotti Tanács valamint a diákönkormányzat véleményét. 
Az óvoda részéről a szülői munkaközösség és a Közalkalmazotti Tanács véleményét. (Az 
állásfoglalások a jegyzőkönyvhöz csatolva). 
Az elhangzott vélemények alapján minden szervezet kéri az intézményátszervezés 
elhalasztását 1 évre, a közoktatási törvény várható módosítása utáni újbóli tárgyalását. 
Tudják, hogy komoly anyagi áldozatot vállal az Önkormányzat, azonban véleményük szerint 
a jövő évben jelentkező megtakarítás – 3 millió Ft – nem olyan mértékű, ami a negatívumokat 
ellensúlyozná. 
 
Simon Tibor oktatási szakértő: 
A szakértő feladata, hogy a Képviselő-testület elé kerülő anyag szakszerűségét véleményezze 
– okszerűségét nem.  
Az előterjesztés alapján megállapítható, hogy az intézmény átszervezés esetén is biztosított 
lenne az oktatásban résztvevők ellátása, nem jelentene senkinek sem aránytalanul nagy terhet. 
Elmondja, hogy az önkormányzati törvény várható módosítása fogja meghatározni a 
fenntartására vonatkozó lehetőségeket.  
A jelenlegi pénzügyi helyzet azonban mindenképpen indokolja a beavatkozást. A 
módszerének meghatározása nem a szakértő feladata. Az előterjesztés alapján a várható 
megtakarítás mindösszesen 1 pedagógus bére. A felolvasott vélemények alapján 
valószínűsíthető a lakossági ellenállás is. Összegzésként elmondja, hogy a közös igazgatású 
intézmény létrehozását javasolja, amely működhetne már szeptembertől. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselő: 
Az óvodai létszámra vonatkozóan kérdezi, hogy a beíratott gyerek létszám és az átlaglétszám 
közötti – mintegy 20 fő – különbség miből adódik? Ennyi gyerek hiányzik naponta az 
óvodából? A 2010. évi zárszámadási rendeletben az óvoda átlag létszáma 71 fő. Nem tudja mi 
hozhatna kézzel fogható megtakarítást (csoportbeosztás, elosztás), abból a szempontból is 
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fontos lenne, mert ma-holnap lejár az önkormányzat által felfüggesztett cafetéria-juttatás, 
béremelés. Felmerül részéről továbbra is a konyha hiánya. 
 
Pócs István polgármester: 
A konyha most nem napirend, ezt külön rendkívüli ülésen fogja megtárgyalni a Képviselő-
testület. 
 
Dudás Lászlóné óvodavezető: 
A képviselő úrral a nézeteltérésük abból adódott, hogy a normatívákat a gyerekek tényleges 
étkezési létszáma, vagy a beíratott gyermek létszám után kell-e leigényelni? Az óvodavezetés 
szerint - és a törvény is ezt erősíti meg – a felvett gyermek létszám alapján kell igényelni a 
központosított állami támogatásokat. A két szám közötti eltérésnek valóban a betegségek, 
hiányzások az okai. 
 
Simon Tibor oktatási szakértő: 
A normatív támogatás igénybevételére vonatkozóan a Magyar Államkincstár, valamint a 
Belső Ellenőrzés mindig elvégzi a szükséges vizsgálatokat. Ez alapján az óvoda helyesen jár 
el. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető: 
A normatív hozzájárulást nem befolyásolja a megjelentek száma. 
A normatíva igényléskor a megelőző év októberi létszáma ismert.  
 
Maruzs András képviselő: 
Sokszor év végén kamatostól vissza is kell emiatt fizetni a támogatást. 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető: 
Ha az adott év becsült létszáma magasabb, mint a tényleges, a következő évben elszámoláskor 
valóban vissza kell fizetni a különbözetet. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Az Oktatási-, Művelődési és Sport Bizottság is megtárgyalta a napirendet. A Bizottság 
javaslata a Képviselő-testület felé hogy 1 évig várjanak a döntéssel. Az anyagi megtakarítás 
nem lett volna számottevő ez évben, majd csak jövő évben jelentkezett volna. Szakmai 
szempontból is minőségi károkat okozna az átszervezés jóváhagyása (napközis csoport, 
óvodai csoport megszüntetése stb.). Az intézményvezetőknek lehetősége van egyéb 
megtakarítási lehetőségek kidolgozására, amely a törvény módosításáig is elvégezhető az 
oktatás színvonalának csökkenése nélkül. 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a Jámbor Vilmos Általános Iskola igazgatójának, 
valamint a Csengővár Óvoda vezetőjének előterjesztését a 2011/2012-es tanév várható 
csoportlétszámára vonatkozóan. 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
Az óvodavezető előterjesztése alapján a 2011. év szeptemberében induló csoport száma 4. 
Egy-egy csoporton belül nincs akkora létszám, ami a Közoktatási Törvény által engedélyezett 
létszámhoz képest külön igényelné a fenntartó általi, csoportlétszám emelésére vonatkozó 
döntését.  
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Az iskola beírt létszáma 185 fő. Az 1-8. osztályig várható osztálylétszámok az SNI-s 
tanulókkal együtt sem haladja meg a fenntartó által engedélyezhető 20 %-os mértéket. 
 
Pócs István polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki a 
Jámbor Vilmos Általános Iskola 2011/12-es tanévére vonatkozó létszám és csoportszám 
meghatározását elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
 
 47/2011.(05.26.)Önkormányzati HATÁROZAT   
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az általános 
iskola igazgatójának 2011/2012 tanév várható csoportlétszámára vonatkozó 
tájékoztatását. A testület figyelemmel a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX tv. 102. § 
(2) c. pontjában foglaltakra az 2011. szeptember 1-től induló iskolai tanévvel 
kapcsolatban az alábbi döntést hozta: 
1. Az oktatási intézménybe beírt tanulók létszáma 185 fő, mely tanuló létszám 

oktatásához 8 osztály és 3 napközis csoport indítását engedélyezi. 
2.  Megállapítja, hogy az alsó tagozatos évfolyamok közül két osztály létszáma a 

Közoktatási törvény 3. sz. mellékletében meghatározott létszámot: 
•  az 1. osztályban 2 fővel,  
• a 4. osztályban 1 fővel  meghaladja.  

3. Tekintettel arra, hogy ez a létszám a fenntartó által engedélyezhető 20 %-os 
mértéken belüli, az első és negyedik évfolyamon indítható osztály számát egy 
osztályban határozza meg. 

 
Határidő: 2012. június 30. 
Felelős:   Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató 

 
Pócs István polgármester: 
A határozati javaslatra vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki  a 
Csengővár Óvoda 2011/12-es tanévére vonatkozó létszám és csoportszám meghatározását 
elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
 

48/2011.(05.26.)  Önkormányzati HATÁROZAT   
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. Törvény 102.§. 2 bek. 
c.) pontjában foglaltakra tekintettel egyhangú szavazattal 
úgy határozott, hogy a Csengővár Óvodában a 2011/12-es 
tanév indítását a nagy csoportban 26 fővel engedélyezi. 
 

 Határidő: azonnal 
Felelős: Dudás Lászlóné óvodavezető 
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Pócs István polgármester: 
Az intézmény átszervezésére vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el. Ezért 
kéri, hogy aki az Oktatási-, Művelődési és  Sport Bizottság javaslatával egyetért, mely szerint 
az oktatási intézmények átszervezésére vonatkozó döntést 1 évre halasszák el - 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
 
 

49/2011.(V.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta a fenntartásában lévő Jámbor Vilmos Általános Iskola 
és Csengővár Óvoda intézmények átszervezéséről szóló előterjesztést. 
 
A Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a 
fenti intézmények integrált szervezetként, egy szervezeti egységként, 
közös igazgatású közoktatási intézményként történő működtetésre 
vonatkozó javaslatot elutasítja.  
 
Határidő: azonnal, újratárgyalásra 2012. március 31.  
Felelős: polgármester 

 
 
INDÍTVÁNYOK, BEJELENTÉSEK 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a vendéglátó üzletek éjszakai nyitva tartásának 
rendjéről szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést. 
Kéri a Képviselő-testület állásfoglalását arra vonatkozóan is, hogy a rendelet elfogadása 
esetén, a két alternatíva közül melyik változatot fogadják el. 
Kéri, hogy az előterjesztésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Egy évvel ezelőtt napirenden volt már ez a probléma. Ekkor a vendéglátó egységek vezetői is 
jelen voltak az ülésen, akiket most hiányol, hogy el tudnák mondani véleményüket. 
Egyetért azoknak az elvárásaival, akik ott laknak az egység közelében. Ugyanakkor, mint 
szülő elmondja, hogy a fiataloknak a szórakozási lehetőségét is figyelembe kell venni. A 
rendelet mindenkire fog vonatkozni, azokra is, akikkel egyébként nincs probléma. Ezt nem 
tartja jónak, bár a jogszabály ezt írja elő. 
 
Dudás Lászlóné óvdodavezető: 
Kérdése, hogy Recsken melyik vendéglátóegységeket érinti az 50 m-es távolság? Van ilyen? 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
A rendeletben ez a kitétel – 50 m-es távolság – nemcsak a mostani esetre vonatkozik, hanem a 
később engedélyezendő üzletekre is. Ez az a távolság, amelyre a „zajvédelmi hatóság” 
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(Pétervására Város Jegyzője) kibocsájtja a határértéket. A Lucifer elnevezésű vendéglátó 
helyen május 6-án végeztek zajszint mérést, mely egybe esett egy azon a napon tartott 
koncerttel. Visszaigazolódott, hogy rendkívül magas, határértéken túli zajt keletkeztet egy 
ilyen rendezvény. Ebben az esetben azért nem tudtak eljárni, mert a két éve kibocsátott 
vendéglátóegységekre vonatkozó rendelkezés szerint – záros határidőn belül minden 
zeneszolgáltatást végző üzletnek meg kellett volna kérni az általa kibocsátható zaj maximális 
értékét. Ezt szinte valamennyi egység elmulasztotta – nemcsak településünkön, hanem a 
megyében is. Ezért a mért eredményt nem volt mihez viszonyítani. 
Ezt követően felhívták minden vendéglátóegység figyelmét, hogy ezt a hiányosságot pótolják. 
Ha ez megvan, akkor 50 m-en belül kell megfelelni a „zajvédelmi hatóság” által 
meghatározott zajszint értéknek. 
 
Maruzs András képviselő: 
A homlokzat – a bejáratot jelenti. A bejelentő problémája, hogy a zeneszolgáltatás nem a 
bejárathoz közel történik, hanem attól távolabb (hátsó helyiségben), ekkor mi a teendő? 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
Az önkormányzati rendelet-tervezet nem kimondottan egy vendéglátóegységre készült. A 
tervezetet az érvényes zajvédelmi rendelettel kellett összhangba hozni.   
A bejelentő az 50 m-en belül van, mindegy, hogy a homlokzattól, vagy az épület más részétől 
mérik. Itt valószínűleg, hogy a zeneszolgáltatás mértéke meg fogja haladni a zajvédelmi 
hatóság által meghatározott értéket. 
Egy egységre vonatkozóan is lehetne egyedi hatósági eljárás keretében eljárni, de a rendelet 
igazságosabb, mivel a településen minden vendéglátóegységre egyformán vonatkozik, mert 
akkor kiegyensúlyozottabb az ezáltal elszenvedett üzleti veszteség is. 
Ha csak egy egységre vonatkozóan korlátoznák le a nyitvatartás időtartamát, akkor a tőle 
távozó vendégek a település más vendéglátóegységében tovább szórakozhatnának, minden 
korlátozás nélkül. Ez viszont a vállalkozás ellehetetlenüléséhez is vezethetne. Ezt is javasolja 
megfontolni a döntéshozatalnál. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Információi szerint a Repeczky úti vendéglátóegységet kivéve egyetlen egység sem tart 22,00 
órától tovább nyitva. Ez a korlátozás a többi egységre így nem jelent korlátozást. A 
vendéglátóegység vezetője ha kér engedélyt a nyitvatartás meghosszabbítására, a jegyzőnek 
meg kell adni.  
 
Varró Gyuláné jegyző: 
Ha rendelet elfogadásra kerül, akkor a vendéglátóegység nem térhet el ettől, a nyitvatartás 
meghosszabbítását nem lehet engedélyezni bejelentésre.  
Tájékoztatásként elmondja, hogy 2012. január 1-től életbe lép az a szabály, mely szerint zárt 
térben nem lehet dohányozni. Ezért a dohányzó vendégek a nyílt helyre kényszerülnek, ezáltal 
még tovább fokozódhat a zaj. 
 
Hugyecz János képviselő: 
A korlátozás bevezetésével egyetért és a tervezet „C” változatát javasolja elfogadni.  
 
Dudás Lászlóné óvdodavezető: 
Elmondja, hogy a bejelentést sem ő, mint szomszéd sem a vendéglátóegység további 
szomszédai nem írták alá. A bejelentő olyan lakosok aláírását gyűjtötte össze, akik nem a 
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közvetlen közelben laknak. Az ide látogató fiatalok többsége kulturáltan viselkedik, igénylik 
az itteni szórakozási lehetőséget.  
 
Maruzs András képviselő: 
A bejelentő neki is elmondta problémáját, ami főleg a vendégek tisztességtelen viselkedése és 
a közvetlen környezetének szennyezése és nem is a zaj. 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja a Képviselő-testületnek a rendelet – tervezet elfogadását a második alternatívával. 
Amennyiben pozitív változás következik be, és a testület úgy látja, hogy a vendéglátóegység 
az együttélés szabályait igyekszik betartani, módosíthatják a rendeletet. 
A rendelet-tervezetre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, 
hogy aki elfogadja a vendéglátó üzletek éjszakai nyitva tartásának rendjéről szóló rendelet-
tervezetet – az előterjesztésben szerepeltetett második alternatíva szerint -, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület 2 ellenszavazat, 1 tartózkodás és 4 igen szavazattal 
elfogadta a rendeletet. 
 
 

RECSK NAGYKÖZSÉGI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL ŐTESTÜLETE 

8/2011. (IV.27.) 
ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

A VENDÉGLÁTÓ ÜZLETEK ÉJSZAKAI NYITVA TARTÁSÁNAK REN DJÉRŐL 
 
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. Törvény 16. §. (1) bekezdésében, valamint a kereskedelemről szóló 2005. évi 
CLXIV. törvény 6. § (4) és 12. §. (5) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az üzletek 
nyitva tartásának rendjéről az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. §.   
(1) A rendelet hatálya – a (2) bekezdésben szabályozott esetek kivételével – kiterjed a Recsk 
Nagyközség közigazgatási területén a bejelentés alapján üzemelő vagy működési engedéllyel 
rendelkező, szeszesitalt forgalmazó, vagy kimérést folytató vendéglátó egységekre. 
 
(2) A rendelet hatálya nem terjed ki az üzemanyagtöltő állomásokra, a melegkonyhás és a 
szálláshelyet is biztosító vendéglátó egységekre, valamint az olyan vendéglátó egységekre, 
melyek épülethomlokzata a környezetében lévő lakáscélú épületek homlokzatától számított 
távolsága az 50 métert meghaladja. 
 

2. §. 
Az 1.§. (2) bekezdésében nem szerepeltetett vendéglátó egység  
a.) Hétfőtől csütörtökig, valamint vasárnap és munkaszüneti napokon 23,00 órától 6,00 

óráig; 
b.) Pénteken, szombaton és munkaszüneti napot megelőző napokon 24,00 órától 6,00 

óráig 
köteles zárva tartani. 
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3. § 
A 2. § alatti zárva tartási tilalom alól mentes napok: augusztus 19-20, december 31. és január 
1. 
 

4. § 
E rendelet 2011. május 27-én lép hatályba. 
 
 Pócs István s.k. Varró Gyuláné s.k. 
 polgármester címzetes főjegyző 
 
Dr. Sófalvi Antal elhagyja a tanácskozótermet, a Képviselő-testület létszáma 6 főre módosul. 
 
Pócs István polgármester: 
A nyári gyermek-étkeztetéssel kapcsolatban a Polgármesteri Hivatal ügyintézője kéri a 
Képviselő-testület állásfoglalását. Az ügyintéző felmérte az igényeket, az Önkormányzat 
ezzel járó kiadását. Összesen 68 gyermek kérné, mely az Önkormányzatunknak 630 e Ft-ba 
kerülne.  
A nyári étkeztetés igénybevételét nem javasolja támogatni a Képviselő-testületnek. 
Kéri, hogy az előterjesztésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Hollóné Bódi Katalin iskolaigazgató: 
Korábban már az önkormányzat megszervezte a nyári étkeztetést. A tapasztalat az volt, hogy 
az igénylők közül kb. 10 %-a vette igénybe, amely jelentős veszteséget okozott a központi 
konyhának. 
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el az előterjesztésre vonatkozóan, ezért kéri, hogy 
aki egyetért azzal, hogy a nyári gyermekétkeztetés megszervezését ne támogassák, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
 50/2011.(V.26.) Önkormányzati HATÁROZAT  
 
 Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy figyelemmel 
az önkormányzat jelenlegi pénzügyi helyzetére, továbbá az 
előző évek negatív tapasztalataira, a nyári 
gyermekétkeztetés ne kerüljön megszervezésre.  

 
 Határidő: azonnal 
 Felelős: polgármester 
 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
Ismerteti Grószné Bakos Erika Recsk, Táncsics u. 3. sz. alatti lakos kérelmét. Kérelmezőre 
vonatkozóan a Képviselő-testület döntést hozott, hogy a Táncsics út 3. sz. alatti bérlakásban 
térítésmentesen elhelyezi a családot addig, amíg a tűzkárt szenvedett lakóházuk helyreállítása 
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meg nem történt. A családnak - pénzügyi helyzete miatt – rövid időn belül nem áll módjában 
a leégett épületet lakhatóvá tenni, ezért hosszabb időre kérik a Táncsics úti lakás bérlését. A 
bérleti lehetőséget nem csak a lakás eddig elfoglalt alapterületére kérik, hanem a megüresedett  
orvosi ügyelet gépkocsivezetőjének a pihenőhelyiségére is. Így 90 m2 lenne a bérelt ingatlan 
alapterülete. Az önkormányzat által – költségvetési rendeletben elfogadott díjtétel alapján - a 
lakás bérleti díja 9800.-Ft/hó összeg lenne. A közüzemi számlák díját szintén a bérlő köteles 
megfizetni. Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 2011. május 1-től 2012. április 30-ig – 
határozott időtartamra - adja bérbe a lakást, 9.800.-Ft bérleti díj megállapításával. 
Hosszabb időtartamra azért nem javasolják, mert lehet, hogy egy éven belül az Önkormányzat 
arra kényszerül, más célra hasznosítsa az ingatlant. Tájékoztatásként elmondja, hogy a 
közelmúltban a Kormányhivatal felmérést végzett, hogy a településen van-e olyan 
önkormányzati tulajdonú ingatlan, ahol letelepedni szándékozó fiataloknak garzonlakásokat 
lehetne kialakítani. Ezen a felmérésen ezt az ingatlant is szerepeltették.  
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el az előterjesztésre vonatkozóan, ezért kéri, hogy 
aki egyetért az ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot, mely szerint a kérelmezőnek a Táncsics u. 3. sz. alatti lakást a volt ügyeleti 
pihenőhelyiséggel kibővítve, határozott időtartamra – 2011. május 1-től 2012. április 30-ig 
9.800.-Ft/hó bérleti díj megállapítása mellett – bérbe adja. 
 
 51/2011.(V.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta Grószné Bakos Erika Recsk, Táncsics u. 3. sz. 
alatti lakos kérelmét. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
önkormányzat tulajdonában álló Recsk, Táncsics u 7. sz. 
alatti önkormányzati 90 m2 alapterületű komfortos, 
bérlakást 2011. május 1 – 2012. április 30-ig terjedő – 
határozott időre Grószné Bakos Erika (szül: Eger, 
1965.08.12., an: Pócs Veronika) Recsk Vásártér u 7. sz. 
alatti lakosnak 9800 Ft/hó bérleti díj ellenében bérbe adja.  

 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

 
Hugyecz János képviselő elhagyja a tanácskozó termet, a Képviselő-testület létszáma 5 
főre módosul. 
 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket. 
 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető: 
A Képviselő-testület megkapta a munkabérhitel hitel keret szerződés meghosszabbítására 
vonatkozó határozati javaslatokat. Tájékoztatja a testületet, hogy erre nem kell hitelszerződést 
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kötni, az önkormányzat határozata elegendő. Az éves személyi juttatás 1/12-ed része 
igényelhető munkabér hitelként, mely jelenleg 14.948.000.-Ft. 
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el az előterjesztésre vonatkozóan, ezért kéri, hogy 
aki egyetért az ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

52/2011.(V.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete 2011. évben havi 
14 948 000 Ft-ban, azaz Tizennégymillió-kilencszáz-negyvennyolcezer 
forintban állapítja meg a munkabérhitel felső határát. 
A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy 
amennyiben az Önkormányzat pénzügyi helyzete indokolttá teszi, a 
szükséges mértékben (de maximum a fentiekben limitált összeghatárig) 
munkabérhitelt vegyenek fel az Önkormányzat nevében. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: értelem szerint. 

 
 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető: 
A Képviselő-testület megkapta a folyószámla hitel keret szerződés meghosszabbítására 
vonatkozó határozati javaslatokat. 
Elmondja, hogy 2009-től vesz igénybe az önkormányzat folyószámlahitelt. A pénzintézet egy 
évre köti meg a keretszerződést, mely június 8-án lejár, a meghosszabbítást az önkormányzat 
pénzügyi helyzete indokolja. Az engedélyezhető hitelkeret maximum 31 millió Ft. 
Fedezetként fel kell ajánlani a költségvetési bevételt, valamint az önkormányzat 
kötelezettséget vállal arra, hogy a hitelt és járulékos költségeit megfizeti a pénzintézetnek. 
Ezentúl fedezetként még két ingatlant szükséges megjelölni – Pille üzletházat és a Művelődési 
Házat -, melyek a korábbi szerződésnél is megjelölésre kerültek már.  
 
Pócs István polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el az előterjesztésre vonatkozóan, ezért kéri, hogy 
aki egyetért az ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

53/2011. (05.26.) Önkormányzati  HATÁROZAT  
 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a működtetés zavartalan 
biztosítása, illetve a folyamatos pénzellátás érdekében az OTP Bank Nyrt. 
Pénzintézettel a folyószámla-hitelkeret szerződését további egy évre 
meghosszabbítja. 
A hitelkeret összege 31 000 000 Ft . A felvett hitel összegének fedezete az 
önkormányzat futamidő alatti költségvetési bevétele, valamint a Kossuth út 
218/A. (190/2 hrsz.) alatti Üzletház és a Várbükki u. 10. sz. (816 hrsz.) Művelődési 
ház elnevezésű ingatlanok.  Az önkormányzat a felvett hitel és járulékai összegét 
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a 2011. évi költségvetésébe beépítette. Az önkormányzat kötelezettséget vállal a  
hitel és járulékai megfizetésére. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a folyószámla-hitel 
lebonyolításával kapcsolatos intézkedésre. 

 
Határidő: szerződéskötésre: 2011. június 5. 
                hitel igénybevételre: szükség szerint 
Felelős: polgármester 

 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket. 
 
Hollóné Bódi Katalin iskola igazgató: 
Elmondja, hogy Takaró Szilvia a Balassi Bálint Gimnázium igazgatónője tájékoztatta arról, 
hogy az esti gimnáziumi tagozat indításához megkapták az engedélyt. A recski általános 
iskolában működő kihelyezett tagozat szervezésére vonatkozó hirdetményt hamarosan 
eljuttatják a lakosság felé. Az érettségit 3 év alatt lehet megszerezni. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné jegyző: 
Elmondja, hogy az Egészségügyi Központ beruházását a tegnapi napon a VÁTI ellenőrizte. 
Megállapításaik - az egy hónapon belül benyújtandó - záró elszámolást nem befolyásolják, az 
előírt hiányosságok – pl. leltári számok pótlása a beszerzett eszközön – könnyen pótolhatóak. 
Az önkormányzat finanszírozási gondjaira való tekintettel tájékoztatást ad arról, hogy igényt 
lehet benyújtani az EU Önerő Alaphoz a „ÉMÁSZ kirendeltség átalakítása egészségügyi 
központtá Recsk nagyközségben” európai uniós fejlesztési pályázat saját forrás 
kiegészítésének - 3 198 e Ft összegű (mely 1-2.000 Ft-tal eltérhet) - támogatására.  
Kéri a Képviselő-testület állásfoglalását. 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja a javaslat elfogadását a Képviselő-testületnek.  
További kérdés, észrevétel nem hangzott el az előterjesztésre vonatkozóan, ezért kéri, hogy 
aki egyetért az ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
 
54/2011.(05.26.) Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja pályázatát az EU Önerő 
Alaphoz a „ÉMÁSZ kirendeltség átalakítása egészségügyi központtá Recsk nagyközségben” 
európai uniós fejlesztési pályázata saját forrás kiegészítésének 3 198 833 Ft összegű 
támogatására.  
 
A pályázó megnevezése: Recsk Nagyközség Önkormányzata 
Tervezett fejlesztés:  
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a. megnevezése: ÉMÁSZ kirendeltség átalakítása egészségügyi központtá Recsk 
nagyközségben 

ÉMOP-4.3.1/2/2F-2f-2009-0015 jelű projekt 
b. összköltség: 127 953 299 Ft 
c. pénzügyi ütemezés 

ca. 2011. év:   127 953 299 Ft 
d. pénzügyi forrásainak összetétele, azok éves ütemezése, saját forrás biztosításának módja: 

 

Források megnevezése 2011. év  Összesen  
(forint)  

1. EU Alapokból igényelt forrás összege 121 555 634 121 555 634 
2. Saját forrás összesen 6 397 665 6 397 665 

2.1 Költségvetés terhére vállalt 
saját forrás összege 89 567 89 567 

2.2 Hitel 6 308 098 6 308 098 
Összesen: 127 953 299 127 953 299 
Az EU Önerő Alapból igényelhető 
támogatás maximális összege: 3 198 833 3 198 833 

Önkormányzat által igényelt EU Önerő 
Alap támogatás összege: 3 198 833 3 198 833 

 
Határidő: benyújtásra: 2011. június 10. 
Felelős: polgármester 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Javaslatot tesz arra, hogy a recski honlapon tegyenek közzé egy köszönő levelet, a Rehok 
Egyesület részére – a volt „Felszabadulás” park rendbetételéért, illetve Vincze Miklós recski 
lakos és Kiss Tamás vállalkozó részére a Pannónia Parkkal szemben lévő közterület 
gondozásáért, a híd karbantartásáért. 
 
Pócs István polgármester: 
Egyetért a javaslattal, intézkedni fog a levél közzététele érdekében. 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az ülést 18,25 
órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 
 Pócs István Varró Gyuláné 
 Polgármester címzetes főjegyző 
 
 
 
 Kochné Holló Edit Brassai Péter 
 jegyzőkönyvhitelesítő jegyzőkönyvhitelesítő 


